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Независимый мониторинг и общественное обсуждение закупок как основные формы общественного контроля 
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Авторами доказывается, что существуют две основные формы общественного контроля в сфере 

государственных закупок: независимый мониторинг и общественное обсуждение закупок. Проводится 

сравнительный анализ по-нятий «мониторинг закупок» и «общественный мониторинг» по отношению к понятию 

«независимый мониторинг закупок» в целях формулирования и поиска путей решения дискуссионных вопросов 

реализации общественного 
контроля в исследуемой сфере. Результаты сравнения предыдущего и существующего порядков общественного 

обсуждения закупок позволяют сделать вывод о значительном упрощении процедуры их проведения в настоя-

щее время. Особое внимание в исследовании обращено на проблему рекомендательного характера применения 

результатов общественного контроля государственных закупок. 
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Independent Monitoring and Public Discussion of Procurements as the Main Forms of Public Control over State 
Procurements

The authors prove that there are two main forms of public control of government procurement: independent monitoring 

and public discussion of procurement. A comparative analysis of the concepts of “procurement monitoring” and “public 

monitoring” in relation to the concept of “independent procurement monitoring” is carried out in order to formulate and to 

find ways to solve controversial issues of implementing public control in the studied area. The results of a comparison of the 

previous and existing procedures for public discussion of purchases allow us to conclude that the procedure for conducting 

them is significantly simplified at the present time. Particular attention is paid to the problem of the recommendatory nature 

of the application of the results of public control of government procurement.
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